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Bestyrelsesmøde i F.f.I-fodbold 
 
Dato: torsdag d. 19. august 2021 
 
Tid: 18.30-20.30 
  
Sted: Fodboldvej 
 
Ordstyrer:  Anders Brandt Sørensen  
Referent:   Poul Beck  
 

Referat:  
Tilstede: Mikkel, Dorthe, Anders, John H., Pauli, John N.  
 

1. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde 
 
Sagsfremstilling 
 … 
 
Indstilling 
Formanden indstiller, at referatet godkendes.  
 

 
Anders bød velkommen til 
de nyvalgte 
bestyrelsesmedlemmer 
Mikkel og Dorthe.  
 
-Anders Præsenterede 
øvrige 
 
Referat godkendt, 
 

2. Jubilæumsfest d. 18. september kl. 13-? 
 
Sagsfremstilling 
Information om festen og hvordan vi får tidligere spillere til 
at melde sig. 
 
Indstilling 
Formanden indstiller, at bestyrelsen udpeger personer, der 
skal kontaktes 
 

 
Anders informeret om 
Arenaens fest. 
 
Vores Frivillige ledere… 
inviteres. 
Egenbetaling 125,- klubben 
giver resten. 
 
Poul udarbejder en liste, m. 
træner-leder, Cup-ledelse, 
ansatte-Orla mm.  
 
 
 

3. nyt fra formanden 
 
Sagsfremstilling 
Formanden informerer fra møder med kommunen 
 
Indstilling 

 
Anders orienterer om 
Frederikshavnerordningen, 
3 mil. Koster det at afskaffe 
25 års reglen,  
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Formanden indstiller, at bestyrelsen tager orienteringen til 
efterretning 
 
 

John supplerede mht. 
aktivitetstimerne. 
  
- det koster os ca. 100.000 
om året at have 20% 
medlemmer over 25 år. 
 
DBU er inde over 
problemet på landsplan. 
 
 Anders har bolden 
 

4. Kunstgræs 
 
Sagsfremstilling 
John Hansen informerer (se tidligere mails fra John). John 
lægger op til  
 
Indstilling 
Formanden indstiller, at bestyrelsen tager orienteringen til 
efterretning. 

 
Brugsretten på 
Kunstbanen? (Privat bane 
på Kommunal jord) 
 
John H. orienterede om 
tilbuddet fra wgs. 
 
John H udarbejder budget. 
Vi går efter den store 
model, crowdfunding, 100,- 
pr. m2 – John H. og 
gruppen har bolden… 
 
dræn, afvanding, skal 
undersøges, Guldager 
involveres,  
 
Pauli undersøger 
interessen i det lokale 
erhvervsliv.  
 
 
Martin spørges, hvad har 
man gjort andre steder 
mht. salg af 
skilte/kvadratmeter. 
 
Martin inviteres til næste 
møde,  
 
Kommunen fjerner den 
gamle bane. 
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5. Foreningsuge 
 
Sagsfremstilling 
Se mail fra formanden om ”foreningsugen” 
 
Indstilling 
Formanden indstiller, at bestyrelsen tager stilling til 
klubbens engagement i foreningsugen 
 

 
11/18 sep. Youngboys 
deltager. 

6. Rødt klubhus 
 
Sagsfremstilling 
Rødt klubhus-udvalget orienterer om, hvor langt man er i 
processen 
 
Indstilling 
Formanden indstiller, at bestyrelsen forholder sig til 
udvalgets orientering 
 

 
Projektet ligges på pause,  
- kommer efter kunstbanen 

7. evt. Næste møde tirsdag 28. 
september kl. 18.30 

 


